
 

Saksliste og referat SU-SMU 

 

Horten videregående skole  
 

Skoleår:  23/24     Møtedato: 18.09.23 

Roller i SU-SMU   Navn  
Leder (elev)   Lisa Aakra Egeland 
Nestleder (elev)  Emilie Raaen Nordgård 
Andre elevrepresentanter   Kristoffer Kjelling, Erlend Johan Fjellstad Lian, 

 Liam Laurence Breian Langø, Lucas Stensnes- 
 Ottem, Yuna Larsstuen Rønnes, Frøya  
 Bjørnsdatter Røed, Sander Qing Abrahamsen 

Hospitant  Ingrid Marie N. Hopen 

Rektor/skolelederrepresentant   Gisle Birkeland 
Ansattrepresentant(er)   Alexander Skaane, Margareth Freslo 

(tilrettelegger) 
Skoleeierrepresentant   Anita E. Larsen 
Representant skolehelsetjenesten  Kim Haave 
 

Det skal føres referat fra alle møter i SU-SMU.  

Saksliste og referat lagres med skolens navn og møtedato i kanalen Referat og informasjon i 

Teamet OF-SU-SMU. Frist: Seinest 1 uke etter møtedato. 

I referatet skal det komme tydelig fram hvem som får ansvar for å følge opp en sak, med 

tidsfrist. 

Jf rutinen har rektor ansvar for at saksliste og referat også gjøres tilgjengelig på skolens 

hjemmeside. 



 

 

Saksliste og referat SU-SMU 

Til stede:  

Elever:  

 Lisa Aakra Egeland, Emilie Raaen Nordgård, Kristoffer Kjelling, Erlend Johan Fjellstad Lian, Liam  

 Laurence Breian Langø, Lucas Stensnes-Ottem, Yuna Larsstuen Rønnes, Frøya Bjørnsdatter Røed, 

 Sander Qing Abrahamsen 

 Skoleeier/rektor/ansatte/helsesykepleier: 

 Anita E. Larsen, Gisle Birkeland, Alexander Skaane, Margareth S. Freslo, Kim Haave 

  

 Forfall: 

 Elever: 

 Ansatte: 

 

Saksnr. Saksliste Referat  Ansvar 
oppfølging 

Frist 

SMU-saker (saker som omhandler læringsmiljø) 

1 Skoleutvalg (SU) og 
skolemiljøutvalg 
(SMU) – opplæring 
v/Anita E. Larsen 

- Anita gikk gjennom PowerPoint som 
er delt i innkallingen 

- SU/SMU henger tett sammen og det 
er ikke så farlig om saker hører 
hjemme det ene eller andre stedet så 
lenge de behandles 

- SMU og SU er et rådgivende organ til 
rektor. Det tas ikke beslutninger her. 

- Elevrådet skal se på de to oppgavene; 
hva betyr god samtalekultur og trygg 
arena, og ta det med tilbake til neste 
møte 

 

Elevrådet 

 

Neste 
møte 

2 Undervisningsopp-
legget RUS v/Anita 
E. Larsen 

- Bakgrunnen er at det har vært for 
mange dødsfall knyttet til rus blant 
ungdom/elever i fylket. I tillegg er det 
stor økning i bruk av rusmidler.  

- Undervisningsopplegget er laget 
rundt NRK sin serie RUS. Dette er 
laget av ungdom for ungdom. 

- Dette skal inn i eksisterende fag, blir 
ikke noe som kommer i tillegg. 

- Vi tar dette temaet opp rundt jul og 
hører elevenes erfaring 

- 4. oktober er det en egen dag om 
RUS her på Horten vgs. 

 

Rektor 

 

Neste 
møte 
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3 Konstituering SMU - Leder er Lisa Egeland 
- Nestleder er Emilie Nordgård 
- Sekretær er Alexander Skaane 
- Tilrettelegger er Margareth Freslo 
- Forslag om at Line K. Berg overtar for 

Alexander Skaane slik at man får en 
lærer sitt synspunkt på saker. Dersom 
Line ikke kan finner rektor en annen 
tillitsvalgt lærer. 

 

 

 

Gisle 

 

 

 

 

Neste 
møte 

4 Møtestruktur/plattf
orm/samarbeid 

- Det skal avholdes 4 møter i henhold 
til årshjulet 

- Saker må meldes inn til møteinnkaller 
senest en uke før møtet 

- Møteinnkalling sendes senest ut fem 
dager før møtet 

- Saker som ikke er meldt i tide må tas 
på eventuelt 

- Presentasjon legges ut på teams slik 
at alle kan skrive inn saksinformasjon 
på saker de har meldt. 

- Innkalling/referat etc. legges i 
teamsrommet 

- Protokollen legges ut senest en uke 
etter møtet 

 

Gisle/ 
Margareth/
elevrådet 

 

Gjenn
om 
året  

5 Målsetning og 
årshjul vedtas 

- Årshjulet viser møtedatoene som er 
satt for skoleåret 

- Dersom det er behov for flere møter 
kan det gjøres 

- Forslag til målsetning: «Et fysisk og 
psykososialt skolemiljø som gjør at 
alle føler seg trygge på skolen» ble 
vedtatt 

 

Gisle/elev-
rådet 

 

Gjenn
om 
året 

6 Oppsummering av 
erfaringer fra forrige 
skoleår, informasjon 
om tiltak på skolen 
som kan bidra til et 
godt skolemiljø 

- Rektor gikk gjennom «Årsrapport for 
SMU/SU fra skoleåret 22/23». 

Til 
orientering 

 

 

 

- 

7 Plan for 
forberedelser til 
elevundersøkelsen 
v/rektor 

- Det er viktig med god informasjon i 
forkant. Rektor har stort fokus på 
informasjon i forkant slik at alle vet 
når det kommer, hva man skal gjøre, 
hvorfor vi gjør det og hvordan 

Gisle Frem 
mot 
og 
etter 
elevun
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resultatene skal følges opp i 
etterkant.  

dersøk
elsen 

8 Eventuelt 

- Kort 
evaluering 
av 
oppstarten 
av skoleåret 

- Er det saker 
som SMU 
ønsker at 
elevrådet 
skal følge 
opp 

- Plan for å 
etablere et 
trygt og godt 
skolemiljø 

-  

 

- Elevrådet har kommet godt i gang 
og har hatt sitt første møte. 

- Tatt tak i saken vedrørende bruk 
av bordene i hovedgata som NRK 
lagde sak på. Rektor ønsker å 
kartlegge hvordan det 
psykososiale miljøet i hovedgata 
oppleves av elever. Forslag om at 
det lages en undersøkelse som 
sendes ut av elevene. 
Rektor/elevrådet tar dette opp på 
sitt møte. 

- Lærere er fornøyd med 
oppstarten og det virker som de 
fleste elever har hatt en fin 
oppstart. 

 

 

 

 

 

 

 

Gisle 

 

 

 

 

 

 

 

Neste 
møte 

 

SU-saker (saker som omhandler det fysiske miljøet, mer administrative tema) 

1 SU/SMU blir 
orientert om og får 
anledning til å 
komme med innspill 
i saker som angår 
det fysiske miljøet 
ved skolen  

- Rektor oppfordrer til at elever 
melder inn saker.  

Elevrådet Gjenn
om 
året 

2 Informasjon om 
arbeidet i elevrådet 

- SMART dag, med elevrådet. 
Ønsker at elevrådet skal ha en 
dag med Lisen som er kurset på 
dette. Rektor anbefaler at man 
forsøker å få låne et rom på 
fylkeshuset. 

- Komiteene, hva skjer nå? Jobbes 
med å finne ut hva man skal 
gjøre, hvordan man skal jobbe 
etc. Skal finne tiltak for å nå ut til 
elevene slik at de vet mer om 
komiteene og hva de gjør 

- Bli kjent med elevrådsstyret. Her 
ønsker man at det skal lages en 
video der elevrådsstyret 
presenterer seg selv og viser det 
brede representasjonen. Vise 

Rektor/elevr
ådet 

Neste 
møte 
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elever der de er, eksempel en fra 
idrett i en hall, en fra yrkesfag på 
truck etc. 

- Forslag om kasserer i 
elevrådsstyret. Ønsker at de selv 
styrer budsjettet selv. Dette har 
det tidligere vært nestleder som 
har hatt som oppgave.   

- Komme i gang!  

3 Kantina – utvalg og 
drift 

- Kantina har startet egen 
snappkonto. 

- Temauker fremover 
- Ønsker å få tilbakemeldinger, er 

det noe ønsker om mat 
o Flere ønsker mer vegetar 

Alexander/ 
Nico 

Neste 
møte 

4 Eventuelt - Det er fulle busser som kjører 
forbi elever da det ikke er plass 

- Elevene lager et brev til rektor 
slik at han kan ta det opp med 
VKT. Må være nøyaktig og 
dokumentert 

- Ønske fra elever om at 
busskortene også skal gjelde om 
kvelden. Rektor informerer om at 
det må de ta med ungdomsrådet. 

 

Elevrådsstyr
et 

 

30.09.
23 

 


